
Zápis č. 4 / 13 

z jednání Rady Jm KO ČUS, konané dne 16. 9. 2013 v Brně, Vídeňská 9

Přítomni: Jitka Lorencová, Jiří Sýkora, Jaroslav Štěpán, Petr Šíma, Rudolf Potsch, Jiří 
Veselík, Pavel Blaha, Jiří Zorník, Rudolf Drnec, Petr Vrážel, Pavel Korvas

Hosté: Jiří Konicar – předseda revizní komise, 
Jakub Koudelka – manažer krajského Servisního centra sportu Jm KO ČUS, 
Michaela Kedroňová – asistentka manažera
Ivo Melichárek – asistent manažera

Omluveni: Anežka Kučerová, Josef Vrba

Jednání zahájil a řídil předseda Jm KO ČUS p. Pavel Blaha dle následujícího programu:

1. Kontrola plnění úkolů
2. Hospodaření Jm KO ČUS
3. Plán činnosti na rok 2013 a 2014 
4. Zřízení okresních servisních center sportu
5. Informace, různé

1. Kontrola plnění úkolů

Manažer SCS JmKO ČUS p. Jakub Koudelka přednesl, že návrh dohody o vypořádání 
závazků a nové smlouvy o součinnosti mezi sportovními svazy a JmKO ČUS byly svazům 
odeslány,  musí  se  ještě  jednotlivě  projednat,  aby  vše  mohlo  být  co  nejdříve  podepsáno. 
Adresář všichni členové KR obdrželi mailem, je dostupný a pravidelně aktualizovaný i na 
webu JmKO ČUS (www.cusjm.cz), obsahuje kontakty jak na všechny sportovní svazy, tak 
rovněž na všechna okresní sdružení. 
Byla provedena kontrola plnění úkolů, zůstává: -

Usnesení č. 1/4/13: KR provedla kontrolu uložených usnesení a

schvaluje: 1/ kontrolu úkolů ze dne 16. 9. 2013

2. Hospodaření Jm KO ČUS

V otázce hospodaření Jm KO ČUS vystoupil manažer SCS p. Jakub Koudelka s tím, 
že v nejbližší době očekáváme získání dotace na činnost KO ve výši 300 000 Kč. Ekonomika 
organizace je stabilizovaná, musí se dořešit jen již zmíněné smlouvy se svazy a fakturace. Na 
jednotlivá OS zbývá rozdělit ještě 250 000 Kč, které přijdou na přelomu září/října. 

Předseda KO p.  Pavel  Blaha podotkl,  že  se vedení  KO snaží  o  získání  finančních 
prostředků ze  všech kanálů,  s  krajským úřadem JMK se nám podařilo  zlepšit  spolupráci. 
Avšak  stále  máme  „malé  slovo“.  Místopředseda  p.  Jiří  Zorník  navrhuje,  aby se  na  kraji 
předseda  KO  více  zapojoval,  měli  bychom  se  snažit  o  důraznější  vystupování  v  otázce 
přerozdělování peněz a podpory sportu.

Předseda KO p. Pavel Blaha navrhuje poslat žádost na krajský úřad JMK s tím, že 
JmKO by chtěla mít svého zástupce při jednáních Komise pro sport a mládež Rady JMK. 

http://www.cusjm.cz/


Rovněž by v žádosti mělo být uvedeno, že chceme, aby i zástupce z JMK byl přítomen na 
jednáních KR JmKO ČUS – aby spolupráce fungovala oboustranně a hospodaření s penězi do 
sportu v JMK by bylo transparentnější a účelnější.  

Usnesení č. 2/4/13: KR projednala předložené informace a 

ukládá: 1/ sepsat a poslat žádost na krajský úřad JMK – Komisi pro sport a mládež  
                  Rady JMK s návrhem účasti zástupce JmKO ČUS na jednáních Komise 
                                                                                                        

odpovídá: Jakub Koudelka
  
   2/ sjednat schůzku s předsedou Komise pro sport a mládež Rady JMK 

                  p. Jiřím Petříkem

odpovídá: Jakub Koudelka, Pavel Blaha

3. Plán činnosti na rok 2013 a 2014

Plán činnosti Jm KO ČUS na rok 2013 a 2014 přednesl p. Jakub Koudelka. Hlavním 
bodem zájmu bude stabilizace rozpočtu organizace, ale rovněž také snaha o získání finančních 
prostředků z JM kraje pro krajské sportovní svazy, které by tak mohly získat větší pravomoc v 
přerozdělování peněž do jednotlivých SK/TJ. 

Usnesení č. 3/4/13: KR bere předložené informace na vědomí a

schvaluje: 1/ plán činnosti na rok 2013 a 2014

4. Zřízení okresních servisních center sportu

Jakub  Koudelka,  manažer  krajského  SCS  vysvětlil  potřebu  zřízení  okresních 
servisních  center  sportu.  Hlavním  úkolem  těchto  center  by  měla  být  nejen  pomoc  při 
administraci  dotací  od  podání  žádosti  jednotlivých  SK/TJ  až  po  jejich  vyúčtování,  ale 
především by měla tato centra fungovat také jako poradna  žadatelů o dotace. Od roku 2014 
by měly být vázány také určité finanční prostředky na činnost těchto center. 

Usnesení č. 4/4/13: KR bere informace o okresních servisních centrech sportu na vědomí 

a schvaluje: 1/ zřízení okresních servisních center sportu

5. Informace, různé

- p. Šíma vystoupil s návrhem rozeslat všem členům KR před dalším jednáním ekonomické 
podklady a údaje týkající se hospodaření JmKO ČUS

odpovídá: Jakub Koudelka, termín: další jednání KR

- p. Drnec navrhl sepsat seznam důležitých sportovních akcí konaných v Jihomoravském 
kraji, na které by se pak měly zaměřit jak krajské sportovní svazy, tak také ČUS 

odpovídá: Jakub Koudelka, termín: listopad/prosinec 2013



- p. Koudelka navrhl termín konání dalšího jednání KR JmKO ČUS na 18. 11. 2013 v 15:00, 
termín bude ještě projednán

  
Závěr  patřil  p.  Předsedovi  Pavlu  Blahovi,  který  poděkoval  přítomným  členům  za 
kvalifikované jednání a ukončil jednání Krajské rady.  

                                                                                          …...............................................        
                                                                                                           Pavel Blaha 
                                                                                                              předseda 

V Brně dne 17. 9. 2013
Zapsala: Kedroňová


